
NA SKUPNEM ZASEDANJU ZBOROV ZDRUŽENEGA DELAIN KRAJEVNIH SKUPNOSTI:

Sprejet prvi popravek proračuna
in obilica »mestnega« gradiva

Na sknpnem zasedanjn zborov združenega dela tn krajevnih sknp-
nosti, bilo je 29. junija, cdružbenopolitični zbor pa je imel sejo s precej
krajšim dnevnim redom dan popreje, so delegati večino časa namenili
obravnavi gradiva za sej«o mestne skupščine. Uvodov k tem točkam ni
bilo, prav tako ni bilo ra;zprav (izjema je bil osnutek odloka o dopolni-
tvah in spremembah odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega
zemljišča, kjer je pripombo imela 35. konferenca delegacij), prebrana
so bila le stališča izvršnega sveta, s katerimi so se delegati strinjaJi. Od
mestnega gradiva naj omenimo obravnavo aktualnih problemov na
področju stanovanjskega gospodarstva v Ljubljani, poročilo o uresni-
čitvi programa nalog in fmančnega načrta mestnega sklada stavbnih
zemljišč za lansko leto in spremembe flnančnega načrta tega sklada za
letošnje leto.

Oba zbora sta na tem :zasedanju
obravnavala tudi osnuitka spre-
memb in dopolnil dogovcora o obli-
kovanju in razporejanjui sredstev
splošne porabe v občinahn in mestu
v letošnjem letu in poprravka pro-
računa naše občine za to leto. Oba
osnutka so preimenovali v predlog
in ju po uvodni obrazložžitvi člana
izvrinega sveta Braneta Matjašca
brez pripomb in dopmlnil tudi
sprejeli.

Ze od leta 1984 se v Ljubljani
sredstva splošne porabe coblikujejo

v skladu z mestnim dogovorom, ki
je bil osnova tudi za prvi rebalans
te porabe v letošnjem letu. Ta
popravek je še v skladu z inter-
ventno zakonodajo, ki pa v dru-
gem polletju ne bo veljala več.
Sredstva splošne porabe se v obči-
nah in v mestu s tem rebalansom
povečujejo za 15938 odstotkov,
v primerjavi z lanskim letom pa za
602,8 odstotkov.

Občinski proračun pa se s tem
rebalansom v primerjavi s prejš-

njim (veljavnim) povcčuje za 165
odstotkov, to je za nekaj več kot 43
milijard in 448 milijonov dinarjev.

S tem popravkom se razmerja zno-
traj proračuna med posameznitni
postavkami niso spremenila, po-
večanje proračuna je imelo za cilj
le lovljenje inflacije. Že zdaj pa je
bilo opozorjeno, da to povečanje
ni realno in da je v jeseni pričako-
vati nov rebalans občinskega pro-
računa.

Na tem zasedanju so delegati
obravnavali tudi nekaj kadrovskih
zadev: razrešili so dolžnosti na-
mestnic predsednika komiteja Sa-
njo Tramšek, ker odhaja na novo
delovno mesto, dali soglasje za
razrešitev namestnice dmžbenega
pravobranilca samoupravljanja
mesta Ljubljane Tatjane Rupel,
imenovali Metko 2ivič za dele-
gatko v svet OŠ Leopolda Mačka-
Boruta, Nevenko Poch pa v svet
W O Oton Župančič.

Bilo je tudi nekaj delegatskih
vprašanj. Stane Keber iz KS Zad-
vor je postavil kar tri, med dmgim
tudi to, zakaj se v Sloveniji že dve
leti z dogovori ne more rešiti nič,

^ &i|ikom pa se lahko. Naj povedo
odgovorni v republiki, občini in
mestu, zakaj tako? KS Vevče Zg.
Kašelj je vprašala, kaj je z odgovo-
rom na delegatsko vprašanje, ki se
je nanašalo na razširitev in nadzi-
davo hiše Ob Studencu 19 a, kdaj
bo ponovno začel voziti avtobus
številka 12, zanima pa jih tudi, kaj
je z izmerami parcel na tako ime-
novanem »Flančnikovem« po-
dročju v Zg. Kašlju, ko je vendar
znano stališče krajevne skupnosti,
da se ne striojajo z nobeno pozi-
davo, dokler ne bo urejeno vpraša-
nje infrastrukture na tem območju
(trgovina, ceste).

Konferenca delegacij Papirnice
Vevče pa je imela nenavadno vpra-
šanje: zakaj Elektro Ljubljana po-
račune za električno energijo poši-
lja ob koncu leta, ne pa po vsaki
podražitvi oziroma odčitavanju
števcev. Predlagajo, naj v prihod-
nje delajo tako.

D.J


